
  
    

Notulen van de vergadering van 6 januari 2024  

Aanwezig: 
Ann 
Marianne 
Hugo 
Petra 
Linda 
Marleen 
Michael  
 

 
 
 

Afwezig met bericht: Daphne, Ernst en Hans 
 

1. Ann opent deze vergadering. 
 

2. Hugo heeft op 30/11 een pitch gehouden over het terug plaatsen van een bushalte aan de 
Asserweg. Binnenkort ontvangen wij een mail van de gemeente met de informatie hierover en 
tevens een uitnodiging voor een raadsessie op 25 januari as. 

De Klippenholm school heeft last van vandalisme en overlast; camera’s is geen optie die zijn 
vernield. De jongeren gemeenteraad zal een aanpak starten om de personen die daar 
verantwoordelijk voor zijn te ontmoedigen. 

Het eerste halfjaar overleg met dorps- en gemeenteraden is op 29 mei as. 
Zowel Ann als Hugo waren niet tevreden over de onderwerpen van het vorige overleg  
Een belangrijk probleem wat echt speelt is bijvoorbeeld het parkeerbeleid 
Petra vraagt haar om agendapunt aan te leveren voor 29 mei as. 
 
De gebiedskaarten worden niet meer bijgehouden en de gemeente is er mee gestopt. 
Ze zijn niet meer actueel en de huidige functionaris gaat pensioen. 
 
Het fietspad aan de Musholm is gerenoveerd en klaar 
 
Amstelring wil weten wat het Bornholm-gevoel is zowel binnen als buiten het verpleeghuis 
Er worden interviews afgenomen bij bewoners van de wijk en verplegend personeel van het 
verpleeghuis. Hugo is reeds geïnterviewd door Bram Jonkheer. 
Bram was ook aanwezig bij het kerstbomeninzameling op zaterdag 6 januari jl. om met de 
daar aanwezige bewoners in gesprek te gaan. 
Wij zijn benieuwd naar de resultaten. 
 
VPA (verlengde private aansluiting) is vertraagd. 
Op 18 januari as. wordt het behandeld in de raad. 
 
VSP is op 28 oktober 2023 vastgesteld en acties worden opgepakt. 
Het plan van aanpak wordt samen met de bewoners opgemaakt in Q1 en Q2. 
Voor het achterste gedeelte van de Bennebroekerweg is reeds in december een bijeenkomst 
geweest voor omwonenden. 
 
Het aanwijzingsbesluit betreffende het brengparkje Lindholm wordt voorbereid en 
gepubliceerd op de site van de gemeente 
De bewoners krijgen een brief in de bus en kunnen dan reageren. 
Petra zal de wijkraad laten weten hoeveel bewoners hebben gereageerd. 
 

3. Petra vraagt nog even hoe de inzameling van de kerstbomen dit jaar is geweest 
De hoeveel ingeleverde bomen waren minder dan vorig jaar en dit geldt ook voor het aantal 
kinderen en ouders. 
 



  
    

Petra, Linda, Marleen en Michael verlaten rond 20.45 uur de vergadering. 
 

4. Geen ingekomen en/of uitgaande stukken 
 

5. Notulen en actiepunten worden doorgenomen 
Zij worden inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd 
 

6. Wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 
 

7. Vergadering wordt afgesloten rond 21.00 uur 
 
 

 
 
Volgende vergadering : dinsdag 6 februari 2024 om 19:30 uur in de hobby ruimte. 

Vergaderingen in 2024: 5/3 – 2/4 – 14/5 – 4/6 – 2/7 – 3/9 – 8/10 – 5/11 – 3/12 
 

Actiepunten: 

   
   
   
   
   
   
   
   

   


